
AN DELSBOLIGFORENI NGEN

BRAHES HUS

Den 14, november 2017

Referat fra ekstraordinær generalforsamling tirsdag d.
26. september 2017

Antal fremmødte:77.

Antal fuldmagter:44; ja:31, Nej: l3

Í alt: 123.

Dagsorden

l. valg af dirigent
2. forslag fra bestyrelsen

Velkomst ved formand Frank Wilhjelm

Kort fortalt om altanprojektet og om indkaldelsen med forslaget. Ros til Dan Brokholt og FW.

FW fortalte om økonomien vedrørende altanprojektet.

1. Advokat Michael Transøe Schultz blev valgt til dirigent.

MTS godkender GF og forslaget rettidighed. Formalia gennemgås.

2. Forslaget præsenteres af Dan Brokholt. Vi er i stand til at vedtage noget her til aften, og det
er jo dejligt. Kort præsentation af rejsen fra det første altanforslag fra altanudvalget.

Franske altaner i stuen. Kun 2 har ønsket det. Derfor gik vi ikke videre med dette. Ingen altaner
i stuen pga. gårdlaug og brandregler.

Afstemning:

Spørgsmål: Hvordan kommer det til at påvirke andelskronen? Andelsnummer 73.

FW: værdien bliver næsten tilskrevet I til l. alle får glæde af denne andelskronestigning.

Ordet til dirigenten igen.

Afstemning: Ja: 68 +31 (fuldmagter):99. Nej: l0 imod + 13 (fuldmagter):23. Blank: 1 blank.

Dan Brokholt præsenterede resultatet. 99 for altan.23 imod og I blank.
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FW: Hvornår starter projektet så op? l. april2018 à udgangen af oktober 2018.

Spørgsmålet fra salen, hvor starter I?

FW: Vi regner med, at det bliver i den store gård.

Opfordringer til bestyrelsen: altanregler klar til næste GF i foraret 2018.

Dan: I er også velkommen til selv at foreslå regler. Bestyrelsen og altanudvalget vil lave et forslag
til regler.

Bestyrelsen d. l4..november 2017
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